
 

 

Protokoll från styrelsemöte i Tomelilla Golfklubb  

2021-06-14 kl 1800 i Klubbrummet 

 

Närvarande: 

Kenth Bergström, Siv Jensen, Ulla Persson, Lisa Jönsson, Marie de la Motte, Thomas Lindberg 

och Kristian Hägglund. Via länk: Ulla-Stina Lindberg. 

Frånvarande: 

Tome Najdovski, Eskil Persson och Kjell-Ove Lundin. 

 

§ 1. Mötets Öppnande 

Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 

 

§ 2. Godkännande av föredragningslista 

Dagordningen godkänns. 

 

§ 3. Val av sekreterare 

Ulla Persson  väljs till sekreterare för dagens möte. 

 

§ 4. Val av justerare 

Kenth Bergström och Siv Jensen väljs att justera dagens protokoll. 

 

§ 5. Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 6. Ekonomi, bidrag, aktivitetsstöd 

Siv Jensen redovisade det ekonomiska läget. Vi följer budgetplanen. 

Ulla-Stina ombesörjer att Aktivitetsstöd söks hos Tomelilla kommun, samt bidrag från SISU. 



§ 7. Rapporter, möten 

Kenth Bergström har besvarat en enkät om ”ett år med Corona”. 

Ulla-Stina Lindberg har fått god respons från enkäten som riktar sig till höghandikappade  

damer. Ett par träffar har genomförts.  

 

§ 8. Bolaget informerar 

Kristian Hägglund informerar: 

• 3 ungdomar har anställts som banarbetare under sommaren 

• Christer Persson kommer att jobba i kansliet under sommaren 

• Jan (lokalvårdaren) är åter i tjänst 

• Undersöker möjligheten att ha golfvärdar under sommaren 

• Tävlingsverksamheten är igång. Det är nu möjligt att starta samtidigt från alla hål 

• Färdigställandet av Padelhallen går enligt plan. Invigning sker den 4 juli 

• Utvärdering av orange tee pågår. Träff med banarkitekten den 21 juni 

• Väntar fortfarande på svar från larmbolaget angående kostnader för 

kameraövervakning. Fortfarande pågår skadegörelser och stölder 

 

§ 9. Övriga frågor 

Utskick till kommittéordförandena: Få svar har inkommit. Ulla-Stina Lindberg jobbar vidare 

med att få kommittéerna att ansöka om  ”LÄR-pengar” 

Nästa styrelsemöte hålls den 16 augusti 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Ulla Persson 

 

Justeras 

 

 

 

Siv Jensen  (Kassör)                                                                  Kenth Bergström (ordförande) 



 

 


